



GMG CONVENTION GLORY MUSIC GUTS

3. SEPTEMBER 2015. AB 19 UHR. POSTGARAGE 2ND FLOOR.
PODIUMSDISKUSSION. KEIN EINTRITT.
ETEPETETE (DJ/ VJ KOLLEKTIV). ADRIANA CELENTANA. MAMA FEELGOOD.
DJANE KLGFT. HEIKE C. STARK. MODERATION: BEATRIX LORBER.

ANSCHLIESSEND ON STAGE.
MAMA FEELGOOD. ADRIANA CELENTANA & HEIKE C. STARK.
ETEPETETE (DJ/ VJ KOLLEKTIV). SOUNDMARIE. T.B.A.
22:00 > 4 €

4. SEPTEMBER 2015. AB 14.30 UHR. DJ-BEGINNER-WORKSHOP.
CARITAS FACHSCHULE GRABENSTRASSE 41. KEIN EINTRITT.
INFOS UNTER WWW.CARITAS-STEIERMARK.AT/GMG

SM – SESSION II TECHNO/HOUSE / D'N'B / FUNK / HIP HOP

5. SEPTEMBER 2015. AB 22 UHR. 2 FLOORS: FORUM STADTPARK/PARKHOUSE.
SOUNDMARIE (GRZ/AUT). BRUNNHILDE (VIE/AUT). GOR (LJU/SI).
SHE-FIRE (BUD/HU). T.B.A.
5 € < 24:00 > 7 €



GMG CONVENTION GLORY MUSIC GUTS

31. AUGUST – 6. SEPTEMBER 2015

GMG ist eine internationale DJ-Convention in Graz: Zwischen 31. August und 6. September versammeln sich weibliche DJs aus Slowenien, Ungarn und Österreich, um Erfahrungen, Inspiration und Know-How auszutauschen. Zum Rahmenprogramm heißen wir alle willkommen: Podiumsdiskussion, Auflegerei, Anfängerinnenworkshop uvm. Beim Abschlussevent am 5. September, Forum Stadtpark/Parkhouse, ab 22 Uhr sind alle Soundkollektive zu hören. Infos unter www.caritas-steiermark.at/gmg

31ST OF AUGUST – 6TH SEPTEMBER 2015

Female DJs from Slovenia, Hungary and Austria gather in the capital of Styria to interchange experience, know-how, ideas and inspiration. Content of the Convention will be empowerment and building a network! But also equipment, genres, production, promotion, mixes, strengthening young women with difficult access, having fun and putting on some tunes together. Get to know all the soundcollectives at the final event, 5th September, Forum Stadtpark / Parkhouse, starting 10 pm. More publicly available program see www.caritas-steiermark.at/gmg

